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Vastgesteld verslag openbare vergadering algemeen bestuur Groengebied Amstelland, gehouden op 30 
juni 2022 
in het gemeentehuis in Ouderkerk aan de Amstel

Aanwezig
Mevrouw J. Langenacker - Gemeente Ouder-Amstel (voorzitter)
Mevrouw F. Gordon - Gemeente Amstelveen (bestuurslid)
Mevrouw I. Zaal - Provincie Noord-Holland (bestuurslid)
De heer R. Vermin - Gemeente Amsterdam (plv. bestuurslid)

De heer J.J.L. Gilliam - RNH (directeur)
De heer K. Rood - RNH (programmamanager)
De heer T.S. van der Klei - RNH (programma-adviseur)
De heer J. Balduk - bestuursbureau recreatieschappen
Mevrouw T. Dehe - bestuursbureau recreatieschappen

Mevrouw D. Muda - Verslaglegging

Afwezig met kennisgeving 
De heer M. Sikkes-Van den Berg - Gemeente Diemen (bestuurslid)
De heer R.P.A. Piers - Gemeente Amsterdam (plv. bestuurslid)
De heer D. de Jager - Gemeente Amsterdam (vicevoorzitter/ plv. bestuurslid)

Inspreekster:
Mevrouw H. Litjens - Stichting Natuurbescherming ZO

1 OPENING EN VASTSTELLING AGENDA
De voorzitter, mevrouw Langenacker, opent de vergadering om 15.15 uur en heet iedereen 
welkom. Er is bericht van verhindering ontvangen van de heren Piers en Sikkes-Van den Berg. 
Vanwege de verkiezingen vertegenwoordigt de heer De Jager niet langer stadsdeel Amsterdam 
Zuidoost. De voorzitter stelt vast dat er quorum aanwezig is. Met betrekking tot agendapunt 1a 
deelt zij mee dat nog niet helder is wie de stadsdelen zullen vertegenwoordigen. Zij stelt daarom 
voor om agendapunt 1a schriftelijk af te handelen voor de eerstkomende vergaderronde. Aldus 
wordt besloten. De agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld.
De voorzitter geeft het woord aan de inspreekster, mevrouw H. Litjens
Mevrouw Litjens heeft minder prettige herinneringen aan de vorige digitale AB-vergadering, 
waar zij toehoorster was. Zij had het gevoel dat haar aanwezigheid niet op prijs werd gesteld. Zij 
is in het algemeen ontevreden over de communicatie met Groengebied Amstelland. Zij spreekt 
nu in, omdat zij een ingezonden mail over Amsterdam Open Air 2022 en een filmpje mist op de 
lijst met ingekomen stukken. Zij concludeert dat Groengebied Amstelland geen democratische 
instelling is omdat niet wordt geluisterd naar burgers en instellingen die zich intensief inzetten 
voor het behoud en de verbetering van het NNN. Zij vindt dat omwille van de transparantie alle 
ingezonden teksten weergegeven moeten worden, desnoods als link.
De voorzitter vindt het vervelend dat er blijkbaar iets is misgegaan met de ingekomen stukken. 
Het filmpje is nooit aangekomen. Zij verzoekt mevrouw Litjens om dat opnieuw te sturen, zodat 
het alsnog bij de inkomen stukken kan worden geplaatst. De slechte internetverbinding was 
wellicht oorzaak van haperende communicatie. Zij benadrukt dat dit bestuur heel serieus 
omgaat met insprekers en toehoorders.

1a VOORSTEL INSTELLING NIEUW BESTUUR
Bij het vaststellen van de agenda is besloten dat dit agendapunt schriftelijk afgehandeld zal 
worden voor de eerstvolgende vergaderronde.
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2 VORIGE VERGADERINGEN

2a VERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR GGA 19 MEI 2022
Het algemeen bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen.

2b MEDEDELING VOORZITTERSOVERLEG 18 MEI 2022
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
De onderwerpen die besproken zijn tijdens het voorzittersoverleg en de plek op de DB-agenda 
waar evt. inhoudelijke toelichting op de onderwerpen volgt.

3 LIJST INGEKOMEN STUKKEN
De voorzitter geeft aan dat de video van de inspreekster zal worden toegevoegd aan de lijst met 
ingekomen stukken.
Het algemeen bestuur besluit de lijst met ingekomen stukken voor kennisgeving aan te nemen.

4 VISIE EN UITVOERINGSPROGRAMMA

5 GEBIEDSONTWIKKELING NATUUR EN RECREATIE

5a VOORSTEL INRICHTING PERCEEL RECREATIEGEBIED KORTE DWARSWEG
De voorzitter concludeert dat er geen behoefte is aan een nadere toelichting.
Het algemeen bestuur besluit
1. In te stemmen met de inrichting van een vrijgekomen perceel weiland in het 

recreatiegebied Korte Dwarsweg conform het inrichtingsplan en op basis van de in het jaar 
2000 bij de aankoop van het perceel gemaakte afspraken;

2. In te stemmen met dekking van de kosten (€ 25.000,-) uit de algemene reserve.

5b MEDEDELING EVALUATIE HONDENBELEID OUDERKERKERPLAS
De voorzitter wil als burgemeester van dit gebied haar complimenten geven aan RNH. Zij 
constateert dat de inwoners over het algemeen blij zijn met het nieuwe hondenbeleid en de 
uitleg de borden. Het is vooral veel overzichtelijker is geworden waar honden wel en niet los 
mogen lopen. Zij heeft afgesproken dat er een stukje gewijd zal worden aan deze informatie in 
het weekblad van Ouderkerk. Er zijn verder geen vragen of opmerkingen.
Het algemeen bestuur neemt kennis van: 
De evaluatie van het hondenbeleid Ouderkerkerplas.

6 CONTRACTBEHEER

6a VOORSTEL CONTRACTVERLENGING RNH
De voorzitter concludeert dat er geen vragen of opmerkingen zijn.
Het algemeen bestuur besluit:
1. Kennis ervan te nemen dat het Bestuursbureau een werkgroep zal instellen van adviseurs 

van de deelnemers om: 
 Samen met hen een Plan van Aanpak op te stellen;
 Een eerste inschatting te maken van de reikwijdte van een Programma van Eisen 

(PvE);
 Een inschatting te maken van de mate van uitvoerbaarheid van het opstellen van een 

PvE door de deelnemers;
 En naar gelang de uitkomsten daarvan, een offerte-uitvraag te doen voor die 

onderdelen van de uitvoering waarvoor externe capaciteit/ expertise nodig is
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2. Kennis te nemen van de vervolgstappen op hoofdlijnen 
3. In te stemmen met het aanwijzen van het Voorzittersoverleg als bestuurlijk opdrachtgever 

voor het proces om te komen tot verlenging van de raamovereenkomst.

6b VOORSTEL ERFPACHT SBB
De voorzitter geeft het woord aan de heer Balduk.
De heer Balduk geeft een terugblik vanaf 2020 en een toelichting bij de huidige stand van zaken. 
De aanleiding was discussie tussen de blote eigenaar van de gebieden en het recreatieschap als 
economisch eigenaar over het verlengen en vernieuwen van erfpachtovereenkomsten en 
ontwikkelingen. Het gaat om ongeveer 5.000 ha met verschillende contracten bij verschillende 
recreatieschappen en verschillende looptijden.
In de eerste fase hebben Staatsbosbeheer en de drie recreatieschappen (Spaarnwoude, 
Groengebied Amstelland en Twiske-Waterland) gezocht naar een oplossingsrichting, zijn 
uitgangspunten geformuleerd en is een vervolgtraject uitgestippeld. In de tweede fase (vanaf 
eind 2020) zijn de contouren voor nieuwe erfpachtafspraken uitgewerkt en is gekeken naar de 
mogelijkheden voor parapluafspraken voor niet-erfpachtgebieden. Dat heeft geleid tot 
overeenstemming tussen Staatsbosbeheer en de recreatieschappen over een aantal bouwstenen 
die als onderlegger voor de verschillende erfpachtovereenkomsten moeten gaan dienen. Tevens 
is besloten dat de RodS-gebieden een eigen traject krijgen onder leiding van de provincie. In fase 
3, die nu van start gaat, worden de erfpachtovereenkomsten opgesteld en vastgesteld.
Er zijn tot nu toe besluiten genomen over de gezamenlijke visie, verschillende bouwstenen, 
inkomsten uit doelstellingsonafhankelijke activiteiten en het feit dat het Bestuursbureau als 
secretaris deelneemt in de verschillende werkgroepen.
De heer Balduk gaat vervolgens in op het samenspel tussen de zonering en de functiematrix. Er 
wordt gewerkt met een zoneringstypologie, waarbij in de Staatsbosbeheergebieden een viertal 
soorten gebieden wordt onderscheiden. Staatsbosbeheer wil binnen die typologie een aantal 
activiteiten toestaan, als de recreatieschappen die ambitie hebben en mits de deelnemende 
gemeenten dat ook toestaan. De planologische bevoegdheden van de deelnemende gemeenten 
hebben altijd voorrang. Om een idee te krijgen van waarmee Staatsbosbeheer akkoord zou 
kunnen gaan, is een functiematrix opgesteld.
Op dit moment moeten nog een paar juridische vraagstukken opgelost worden. Over het 
verlengingsrecht bestaat nog enig verschil van mening tussen Staatsbosbeheer en de 
recreatieschappen en er moet nog gekeken worden naar de voorgestelde hoogte van de canon. 
Bij dit agendapunt ligt de vraag voor om 3.000 euro per recreatieschap ter beschikking te stellen 
voor externe advisering over de hoogte van de canon en het verlengingsrecht. 
Het gaat om 4.000 percelen die moeten worden omgezet naar nieuwe erfpachtcontracten. Om 
meer grip op het proces te krijgen wordt een notariële voorrecherche voorgesteld. De kosten 
daarvan zijn nog onbekend. Er zijn al wel offertes aangevraagd. De keuze voor een aanbieder 
wordt gedeeld via het kleine voorzittersoverleg. Via een schriftelijke ronde in september komt 
het weer terug bij de drie AB's.
De stand van zaken met betrekking tot de onderleggers voor dit erfpachtdossier, de ambities en 
de zoneringen. De zoneringen zijn eigenlijk privaatrechtelijke afspraken tussen Staatsbosbeheer 
en de recreatieschappen over ambities, maar niet over de begrenzingen, want het is aan de 
participanten zelf om daarover hun burgers te raadplegen. Spaarnwoude en Twiske-Waterland 
hebben de visies al vastgesteld. De zoneringskaart van Spaarnwoude wordt waarschijnlijk 
volgende week vastgesteld. De zoneringskaart van Twiske-Waterland is onderdeel van het 
uitvoeringsprogramma en moet nog worden vastgesteld Voor Groengebied Amstelland ligt het 
anders: er wordt nog volop gewerkt aan de ambities, maar het Bestuursbureau wil de 
zoneringskaart wel graag in de najaarsronde voorleggen aan het AB. De zoneringskaarten 
kunnen buiten de raadpleging van raden en Staten blijven, omdat het belangrijkste beslispunt in 
de omgevingsvisies van de participanten zit.
Mevrouw Zaal heeft een opmerking over de voormalige RodS-gebieden. De RodS-gebieden zijn 
gedecentraliseerd. Staatsbosbeheer krijgt er wel een NNN-subsidie voor, maar geen middelen 
voor recreatie. De beschikbare middelen zijn niet voldoende voor deze intensief gebruikte 
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recreatiegebieden. Er is voor het Diemerbos bestuurlijk commitment uitgesproken om samen 
naar een oplossing daarvoor te zoeken. Een van de opties die genoemd wordt, is het 
onderbrengen van die gebieden bij de recreatieschappen. Zij vindt het heel belangrijk is om deze 
recreatiegebieden, zeker gezien de bevolkingsgroei in deze regio, te behouden. 
De voorzitter vraagt de heer Balduk nog even in te gaan op het feit dat de besluiten op de sheet 
enigszins afwijken van de besluiten in het stuk.
De heer Balduk legt uit dat het met name gaat om de beslispunten 4 en 5. Voortschrijdend 
inzicht heeft geleerd dat de zoneringskaarten niet relevant zijn voor Raden en Staten, omdat die 
beperkt blijven tot de gebieden van Staatsbosbeheer. Dat betekent dat er niet gewacht hoeft te 
worden op een reactie van Raden en Staten. Daarom kunnen de zoneringskaarten al in het 
najaar ter goedkeuring worden voorgelegd aan het bestuur. 
De heer Vermin is akkoord. Hij stelt wel voor om de zoneringskaarten mee te nemen bij het 
ambitiedocument.
De voorzitter vindt dat een goed idee. Er zijn verder geen vragen of opmerkingen.
Het algemeen bestuur besluit

1. Kennis te nemen van de stand van zaken en voornaamste actiepunten nog uit te 
werken bouwstenen; 

2. Kennis te nemen van de stand van zaken financieringsvoorstel t.b.v. notariële 
voorrecherche, inhuur expertise staatssteun-proof onderbouwing- en juridische check; 

3. In te stemmen met de besteding van maximaal € 3.000,- (incl. btw) aan extra 
benodigde bedrijfsmiddelen voor het inschakelen van juridische expertise bij het 
uitwerken van de (concept)erfpachtcontracten en de benodigde onderbouwing voor de 
beperkte canon vergoeding en deze kosten ten laste te brengen van de 
programmabegroting 2022, BBV-taakveld Fysieke bedrijfsinfrastructuur. 

4. Kennis te nemen van de stand van zaken verdere detaillering zoneringskaarten en 
benamingen 

5. Kennis te nemen van de bijgestelde planning voorbereiding en realisatie nieuwe 
erfpachtcontracten Staatsbosbeheer; 

6. In te stemmen met een schriftelijke AB-ronde in september 2022, en daarmee een 
tussentijdse behandeling van het financieringsvoorstel voor de uitvoering van de 
benodigde notariële voor- recherche mogelijk te maken. 

7 MEERJAREN BEHEER

8 ORGANISATIE

8a MEDEDELING VOORTGANG WGR-WERKGROEP
De voorzitter vraagt of hierbij nog een toelichting nodig is.
De heer Balduk antwoordt dat het ter kennisname voorligt en dat het in het najaar terugkomt ter 
besluitvorming.
De heer Vermin zou het mooi vinden, als er vanuit Amsterdam niet steeds drie bestuurders 
aanwezig hoeven te zijn.
De voorzitter begrijpt de wens, maar dan moeten de afspraken over vertegenwoordiging 
aangepast worden.
De voorzitter stelt voor om deze wens bij de uitwerking te betrekken.
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
• De inrichting van een ambtelijke werkgroep WGR. 
• De uitbreiding van de werkgroep WGR met de onderwerpen mandaatregeling en 

Algemene Verordening. 
• De samenvoeging van de werkgroep WGR met de werkgroep WOO. 
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• De planning dat niet eerder dan in de derde vergaderronde voorstellen vanuit de 
werkgroep aan de recreatieschappen (na voorzittersoverleg 7 september) ter 
besluitvormig kunnen worden voorgelegd. 

• De mededeling aan het ministerie van Binnenlandse Zaken (en de provincie Noord- Holland 
voor het recreatieschap Geestmerambacht) dat de aanpassing van deelnemers aan de 
gemeenschappelijke regeling gelijktijdig met de totale wijziging van de regeling zal 
plaatsvinden en voor alle vijf recreatieschappen tegelijkertijd ter vaststelling aan de 
gemeenteraden en provinciale staten wordt voorgelegd. 

• Het afwijken van de regietafel Noord- Holland Noord voor de recreatieschappen 
Alkmaarder en Uitgeestermeer en Geestmerambacht die aangesloten blijven op het 
gezamenlijk traject met de andere recreatieschappen. 

8b MEDEDELING INZET HANDHAVING
De voorzitter kan zich goed vinden in de prioriteiten die genoemd worden voor Groengebied 
Amstelland, waaronder illegale feesten. Er is een behoorlijk aantal uren voor toezicht en 
handhaving beschikbaar voor Groengebied Amstelland, maar zij heeft de indruk dat die uren niet 
altijd ingezet kunnen worden op de momenten dat ze echt nodig zijn.
De heer Giliam legt uit dat het personeel van RNH in principe inzetbaar is bij daglicht en dat dit 
dus in de zomer langer is dan in de winter. Of zij ingezet kunnen worden, heeft echter ook te 
maken met hun training en hun uitrusting. Omdat zij geen verdedigingsmiddelen hebben, mogen 
zij zich niet zonder politiesteun mengen conflictsituaties. Wanneer er behoefte zou zijn aan inzet 
in de nacht, dan bij voorkeur wel met politiesteun.
De voorzitter is het met hem eens. Gedurende de sluiting van de horeca door corona, werden de 
recreatiegebieden gebruikt om een feestjes te geven met alle gevolgen van dien. Zij constateert 
dat bij illegale feesten eigenlijk alleen personeel van de gemeente en de politie wordt ingezet, 
maar niet van het Groengebied Amstelland, terwijl er wel een gezamenlijk 
handhavingsarrangement is. Zij pleit ervoor de samenwerking tussen politie en handhaving te 
versterken.
De heer Giliam is het daarmee eens. Hij benadrukt dat de toezichthouders van RNH in de zomer 
inzetbaar kunnen zijn tot 22.00 uur, maar dat het aantal voor dit gebied beperkt is. De 
toezichthouders zo veel mogelijk inzet als het druk is of als er iets bijzonders aan de hand is. 
Daarover moeten goede afspraken gemaakt worden. 
De voorzitter stelt voor om te verkennen wat nodig en mogelijk is om maatwerk voor 
Groengebied Amstelland te kunnen leveren. 
De heer Vermin voegt eraan toe dat in Amsterdam naar het weerbericht gekeken wordt bij het 
maken van de roosters.
Mevrouw Gordon stelt voor om dit onderwerp een keer te agenderen en de portefeuillehouders 
erbij te betrekken om te kijken wat er nodig is. Amstelveen heeft niet te maken met grote 
illegale feesten, maar bij vlagen wel met ongewenste gasten. Sinds vorig jaar vaart er een 
handhavingsboot op de Amstel, want de overlast lijkt zich te verplaatsen.
De voorzitter vindt het een goed idee om bij de verschillende portefeuillehouders te 
inventariseren wat nodig is. Zij zou ook willen weten of er veel verschil is tussen de 
coronaperiode en deze zomer.
De heer Rood wijst erop dat er altijd sprake is van een waterbedeffect. De recreatiegebieden 
binnen Groengebied Amstelland liggen op afstand van elkaar. Dat beïnvloedt de 
beschikbaarheid. De toezichthouders van het Schap treden niet op in Amstelveen, omdat de 
gemeente er destijds voor heeft gekozen om dat zelf te doen.
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
Het jaarplan boswachters toezicht 2022, welke in het voorzittersoverleg d.d. 18 mei 2022 is 
besproken en hierbij is doorgezet naar de eerstvolgende bestuursrondes van de 
recreatieschappen. 
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9 PLANNING & CONTROL

9a VOORSTEL ZIENSWIJZEN FINANCIËLE STUKKEN
De voorzitter inventariseert of er zienswijzen ingediend zullen worden. In Ouder-Amstel zijn de 
stukken als hamerstuk geagendeerd en Amsterdam en Amstelveen zullen geen zienswijzen 
indienen. Mevrouw Zaal meldt dat Provinciale Staten maandag 4 juli een besluit neemt. Zij 
vraagt het besluit tot vaststelling aan te houden tot na behandeling van door de staten.
Mevrouw Gordon herinnert zich een interessante vraag in de raad van Amstelveen, namelijk of 
de dieselpontjes vervangen kunnen worden door elektrische pontjes. Zij stelt voor om te kijken 
of de pontjes door duurzame alternatieve te vervangen zijn, zodra de pontjes volledig 
afgeschreven zijn. 
De heer Rood antwoordt dat het vervangen van de pontjes door elektrisch aangedreven 
exemplaren al opgevoerd wordt in het ambitiedocument.
De voorzitter concludeert dat de gemeenten akkoord zijn en dat het wachten is op de 
besluitvorming van de provincie. De stukken moeten voor 15 juli 2022 naar de toezichthouder.
Mevrouw Zaal zal zo spoedig mogelijk laten weten wat het besluit Provinciale Staten is.
Het algemeen bestuur besluit:

1. Kennis te nemen van de zienswijzen;
2. Conform het afdoeningsvoorstel de betreffende gemeenten te beantwoorden.
3. De stukken aan te houden, totdat het besluit van Provinciale Staten bekend is.

9b VOORSTEL VASTSTELLING JAARSTUKKEN 2021
Het algemeen bestuur besluit:
De jaarstukken 2021 vast te stellen.

9c VOORSTEL VASTSTELLING BEGROTINGSWIJZIGING 2022
Het algemeen bestuur besluit:
De begrotingswijziging 2022 vast te stellen. 

9d VOORSTEL VASTSTELLING PROGRAMMABEGROTING 2022
1. Het algemeen bestuur besluit: De programmabegroting 2023 vast te stellen;
2. RNH opdracht te geven voor de geoffreerde inzet en het uitvoeren van de inspanningen die 

in de programmabegroting 2023 zijn opgenomen. 

10 HAMERSTUKKEN

10a DRUKTEMONITOR EN DRAAGKRACHT MRA
De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Zaal.
Mevrouw Zaal deelt mee dat er nog een voorstel komt voor de bespreking van dit onderzoek en 
dat de laatste bullit niet helemaal weergeeft wat afgesproken is in het voorzittersoverleg. Zij 
stelt voor om ervan te maken: “Dat de provincie samen met het Bestuursbureau 
Recreatieschappen een voorstel zal doen om dit onderzoek te bespreken”. 
De voorzitter concludeert dat aldus wordt besloten.
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
• Dat de bijgevoegde bijlagen

 Memo stand van zaken bestemmingsmanagement PNH; o Memo ontwikkelperspectief 
R&T; en

 Ontwikkelperspectief Recreatie en Toerisme MRA zijn besproken tijdens het 
voorzittersoverleg d.d. 18 mei 2022;
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• Dat in het voorzittersoverleg is gesteld dat de relatie tussen de groeiende behoefte aan 
mogelijkheden voor recreatie/toerisme en natuur verder besproken moet worden 
met/tussen de recreatieschappen en de provincie;

• Dat de provincie samen met het Bestuursbureau Recreatieschappen een voorstel zal doen 
om dit onderzoek te bespreken.

10b ROUTENETWERKEN IN NOORD-HOLLAND INFOGRAPHIC 2021
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
De infographic 2021 van routenetwerken in Noord-Holland met informatie over wandelen, 
fietsen, varen en Toeristische Overstap Punten (TOP’s). 

11 BESTUURSMEDEDELING

11a BESTUURSMEDELING VOOR RADEN EN STATEN NA AB
De voorzitter geeft haar complimenten voor de infographic. Zij vraagt of er nog opmerkingen zijn 
over de bestuursmededelingen.
Mevrouw Zaal zegt dat het bezoek aan Open Air gewaardeerd is door de Staten.
De heer Vermin vragen of commissieleden uit Amsterdam aanwezig waren. 
De heer Rood antwoordt dat ook raads- en commissieleden aanwezig waren en voegt eraan toe 
dat een van hen behoorlijk kritisch was over festivals.
Mevrouw Zaal concludeert dat de festivals een hot thema zijn.
Mevrouw Gordon vindt het spijtig dat dit soort bijeenkomsten slecht bezocht worden. Om de 
interesse te stimuleren gaat zij na de zomer een raadsgesprek organiseren om alle thema’s op 
het gebied van groen, recreatie en water aan elkaar te verbinden. Zij zal zeker RNH om hulp 
vragen.
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
De teksten voor de bestuursmededeling voor raden en Staten na AB 

12 WAT VERDER TER TAFEL KOMT EN RONDVRAAG

12a MEDEDELING UPDATE ACTIVITEITEN 40-JARIG JUBILEUM
De voorzitter heeft zelf met twee raadsleden van Ouder-Amstel deelgenomen aan een van de 
twee excursies. 
De heer Van der Klei voegt eraan toe dat de twee excursies naar Elsenhove goed zijn bezocht. 
Het algemeen bestuur neemt kennis van:
De stand van zaken van de organisatie van het 40-jarig jubileum van Groengebied Amstelland 
en het introductieprogramma voor raadsleden. De jubileumactiviteiten lopen van april tot half 
oktober 2022. 

12b GEORGANISEERDE RAADS- EN STATENLEDENTOUR OP 3 JUNI 2022 GAASPERPLAS 
Er zijn geen vragen of opmerkingen.

12c OVERDRACHTSDOSSIER EN AFSLUITING BESTUURSPERIODE
Er zijn geen vragen of opmerkingen.

13 SLUITING
De voorzitter constateert dat er geen gebruik wordt gemaakt van de rondvraag. Zij bedankt de 
toehoorders voor hun aanwezigheid en sluit het openbare deel van vergadering om 16.10 uur.
Dit verslag is vastgesteld in de algemeen bestuursvergadering d.d. 24 november 2022. 


